

2056 (XXVI). Petition from Mrs. Linnea Alice Wilson Kata Ndumbe (T/PET.4 and 5/31)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mrs. Linnea Alice Wilson Kata Ndumbe concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵³

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of the special representative.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2057 (XXVI). Two petitions containing complaints of incidents connected with the visit of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in West Africa, 1958, to the Cameroons under United Kingdom administration

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, two petitions containing complaints of incidents connected with the visit of the United Nations Visiting Mission to Trust Territories in West Africa, 1958, to the Trust Territory of the Cameroons under United Kingdom administration,⁵⁴

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2058 (XXVI). Petition from Mr. Gabriel Tchokol (T/PET.4 and 5/37)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Gabriel Tchokol concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵⁵

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2059 (XXVI). Petition from Mr. Nono Moïse Renaudot (T/PET.4 and 5/50)

The Trusteeship Council,

Having examined, in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned, the petition from Mr. Nono Moïse Renaudot concerning the Cameroons under United Kingdom administration,⁵⁶

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*1098th meeting,
2 June 1960.*

2056 (XXVI). Pétition de Mme Linnea Alice Wilson Kata Ndumbe (T/PET.4 et 5/31)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition de Mme Linnea Alice Wilson Kata Ndumbe concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵³,

Appelle l'attention de la pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations du représentant spécial.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2057 (XXVI). Deux pétitions contenant des plaintes relatives à des incidents survenus lors du passage de la Mission de visite des Nations Unies dans les territoires sous tutelle de l'Afrique occidentale (1958) [T/PET.4 et 5/32, 33]

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, deux pétitions contenant des plaintes concernant des incidents survenus lors du passage au Cameroun sous administration du Royaume-Uni de la Mission de visite des Nations Unies dans les territoires sous tutelle de l'Afrique occidentale (1958)⁵⁴,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2058 (XXVI). Pétition de M. Gabriel Tchokol (T/PET.4 et 5/37)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition de M. Gabriel Tchokol concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵⁵,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

2059 (XXVI). Pétition de M. Nono Moïse Renaudot (T/PET.4 et 5/50)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, autorité administrante intéressée, la pétition de M. Nono Moïse Renaudot concernant le Cameroun sous administration du Royaume-Uni⁵⁶,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*1098ème séance,
2 juin 1960.*

⁵³ See T/PET.4 and 5/31, T/OBS.4 and 5/26, T/L.978.

⁵⁴ See T/PET.4 and 5/32, 33, T/OBS.4 and 5/25, T/OBS.4/39, T/L.978.

⁵⁵ See T/PET.4 and 5/37, T/OBS.4 and 5/29, T/L.978.

⁵⁶ See T/PET.4 and 5/50, T/OBS.4 and 5/32, T/L.978.

⁵³ Voir T/PET.4 et 5/31, T/OBS.4 et 5/26, T/L.978.

⁵⁴ Voir T/PET.4 et 5/32, 33, T/OBS.4 et 5/25, T/OBS.4/39, T/L.978.

⁵⁵ Voir T/PET.4 et 5/37, T/OBS.4 et 5/29, T/L.978.

⁵⁶ Voir T/PET.4 et 5/50, T/OBS.4 et 5/32, T/L.978.